
 

 

 
Schriftelijke vragen aan het college van Burgemeester en 

Wethouders ex art. 37 van het RvO  
 

 
Aanleiding 
 
Het pand aan de Bakelseweg, waar voorheen Dierenthuis gevestigd was, staat al 

jarenlang in de -niet altijd even positieve- belangstelling. In het verleden zijn door 
diverse partijen al meerdere ontwikkelingsrichtingen geopperd en uitgeprobeerd, 

voor zover ons bekend tot nu toe zonder concreet resultaat. 
Na een interventie vanuit de gemeente heeft de eigenaar het pand op een goede 
manier opgeknapt en weer toonbaar voor de omgeving gemaakt. De Werkgroep is 

daar zeer tevreden mee.  
 

We zijn onlangs echter benaderd met de vraag of de geruchten, die in de 
omgeving rondgaan over de ontwikkelingen bij het pand, waar zijn:  
 het pand en bijgebouwen zouden gesloopt gaan worden;  

 de bij het pand behorende recreatievijver zou gedempt zijn/worden;  
 op het daardoor beschikbaar komende terrein zouden woningen gebouwd gaan 

worden.  
 
Dit signaal roept bij onze fractie een aantal vragen op: 

1. Hoe is de situatie nu bij het pand Bakelseweg 27 en het bijbehorende terrein?  
2. Is het college benaderd met een vraag om medewerking te verlenen aan een 

initiatief met pand en/of terrein, dan wel bestuurlijk en/of ambtelijk op de 
hoogte van ontwikkelingen daaromtrent ? 

3. Zo ja, heeft het college daarin al een standpunt bepaald? Wat is dat dan? 

4. Is het College zelf bezig met de ontwikkeling van toekomstplannen voor pand 
en/of terrein? Zo ja, zijn derden benaderd daarover mee te denken?  
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